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Voorwoord  

 
Met veel plezier bied ik u het jaarverslag van de Sociëteit 
Zwijndrechtse Waard aan. Dit verslag dient ter informatie omtrent 
de operationele activiteiten en ontwikkelingen van de Sociëteit 
gedurende het afgelopen jaar. Ik neem u mee in een overzicht 
van onze activiteiten die de Sociëteit georganiseerd heeft. 
Daarnaast geef ik u een klein inzicht in de plannen voor 2025.  

De Sociëteit is er in 2024 opnieuw in geslaagd op verschillende 
manieren invulling te geven aan zijn doelstelling: ‘senioren 
ondersteunen bij het zo lang mogelijk zelfstandig wonen, maar 
ook om bewoners die intramurale zorg ontvangen zo optimaal 
mogelijk bij de samenleving betrokken te houden’. (Langer) 
zelfstandig wonen is en blijft een prioriteit, maar de kans op 
eenzaamheid moet zo veel als mogelijk voorkomen worden.  

De Sociëteit slaagt er in mijn optiek in om met zijn grote 
verscheidenheid aan activiteiten eenzaamheid te voorkomen en 
de leden aan de Sociëteit te binden. Vanzelfsprekend blijft dit ook 
in 2025 onze (top)prioriteit. Ik hecht er aan de directie van 
Swinhovegroep en op dit moment ook Salios, op deze plaats te 
bedanken voor alle faciliteiten die in het afgelopen jaar aan de 
Sociëteit beschikbaar zijn gesteld: het gebruik van 
vergaderruimten, het inzetten van communicatiemiddelen en – 
vooral – de medewerkers van de locaties Swinhove, De Lindonk, 
De IJsvogel en De Lichtkring.  

Mijn dank gaat natuurlijk ook en vooral uit naar al die vrijwilligers 
die belangeloos hun medewerking verlenen bij het organiseren 
van alle activiteiten. De Sociëteit zou niet lang bestaan als zij er 
niet zou zijn. Heel veel dank. Ik vertrouw erop dat we deze 
samenwerking in 2025 op dezelfde manier zullen voortzetten.  

 

Ik wens u veel leesplezier.  

Jolanda Stam, voorzitter. 
mede namens het bestuur en de vrijwilligers van de Sociëteit 
 



 

Bestuur van de Sociëteit  
 
Het bestuur bestaat uit Jolanda Stam (voorzitter), Aad 
Heijtink (penningmeester), Carla de Lijster de Raadt 
(vrijwilligerscoördinator), aangevuld en geadviseerd door 
Jopie van Bezooijen, Marianne Gödden, Marjan Groeneweg 
en Michel Herremans die de vier locaties vertegenwoordigen. 
De post van secretaris is op dit moment vacant.  De 
voorzitter is de schakel tussen de Sociëteit en de bestuurder 
van Salios. Als administratieve ondersteuning is Madeleine 
Eekman onze rechterhand.  
 

Ontwikkelingen  

2024 was het jubileumjaar. De Sociëteit bestond 20 jaar. Het 
aantal leden is ook in 2024 verder gestegen. De financiën 
zien er gezond uit en het vertrouwen in de toekomst is groot. 
Natuurlijk blijven we kritisch en kijkt het bestuur ook naar de 
stijgende kosten om ons heen. De contributie voor de leden 
bedraagt € 5,00 per jaar. Voor de soosmiddagen en -avonden 
wordt €13,00 p.p. gerekend. Een aandachtspunt blijft het 
werven van nieuwe leden. Onze herkenbaarheid vergroten is 
dan ook een aandachtspunt; zowel buiten als binnen de 
organisatie is het nodig om ons beter en sterker te profileren. 
Daarom hebben we een Facebookpagina geopend die 
beheerd wordt door Marianne Gödden. Ook wordt er gewerkt 
aan een website. 

 

 

 

 

 

 



 

Locaties  

Op 1 januari 2024 waren er 10.337 mensen van 65 jaar en 
ouder in Zwijndrecht en Heerjansdam. Voor deze doelgroep 
organiseren wij op onze locaties specifieke activiteiten, vaak 
ook periodiek terugkerende activiteiten, zoals een optreden 
van een koor of artiest(en), een bingo, een themamiddag of 
-avond of een sjoelwedstrijd. Deze activiteiten worden heel 
goed bezocht en afgesloten of begonnen met een heerlijk 
diner. Onze locaties zijn Swinhove, De Lindonk, De IJsvogel 
en De Lichtkring. Onze vrijwilligers zorgen in teamverband 
samen voor leuke en afwisselende programma’s. Zij besteden 
daar heel veel tijd aan in de voorbereiding.  

 

 

Jaarlijkse activiteiten  

Ieder jaar is er een 
uitstapje. In 2024 gingen de 
touringcar, gehuurd bij een 
reisorganisatie, én de 
rolstoelbus van Swinhove 
naar klompenmakerij den 
Dekker in Dussen. Het 

uitstapje is een activiteit waar altijd veel animo voor is. 
In september 2024 bestond de Sociëteit 20 jaar.  Dat werd 
groots gevierd. Met een eigen jubileumkrant. Op elke locatie 
een eigen feest, typerend voor die locatie. En er was een 
uitbundig slotfeest in de Hoeksteen in Zwijndrecht. Dat werd 
bezocht door zo’n 150 leden.  

 

 

 



 

 
Samenwerking  

Daar waar mogelijk zoekt de Sociëteit naar samenwerking 
met andere partijen. Dat is bijvoorbeeld de samenwerking 
met Stichting Jong Zwijndrecht, een mooie verbinding tussen 
jong en oud. De Sociëteit werkt nauw samen met Salios. Zij 
kan gebruik maken van de faciliteiten van Salios in het 
gebied Zwijndrechtse Waard. De Sociëteit ervaart dit als zeer 
waardevol.  
 

In 2024 hebben vele vrijwilligers zich wederom verbonden 
aan de Sociëteit om zo van betekenis te kunnen zijn voor de 
ouderen van Zwijndrecht. Sommige vrijwilligers bieden 
diensten op projectbasis aan en anderen voelen zich al jaren 
met onze Sociëteit verbonden. Voor het bestuur is iedereen 
meer dan waardevol en de combinatie professionals en 
vrijwilligers is goud waard. Ook blijven we in 2025 op zoek 
naar sponsoren om onze speciale activiteiten te financieren 

 

 

 



 

 

De toekomst  

In 2024 is de Swinhovegroep gefuseerd met Het Spectrum 
en Het Parkhuis uit Dordrecht.  Omdat er in 2024 nog geen 
mededelingen zijn gedaan over mogelijke veranderingen voor 
de Sociëteit, gaat het bestuur van de Sociëteit er vanuit dat 
zij haar werkzaamheden ongewijzigd voort kan zetten. De 
programma’s van de locaties zullen in 2025 grofweg identiek 
zijn aan die van 2024, dus elke maand op elke locatie een 
activiteit. In 2025 wordt een begin gemaakt om de gemaakte 
afspraken in het convenant van de Sociëteit met de 
Swinhovegroep verder uit te werken en aan te passen naar 
de nieuwe situatie. 

 

Slotwoord  

Wij vertrouwen u hiermee voldoende te hebben 
geïnformeerd. Mochten er naar aanleiding van dit verslag 
vragen zijn, dan hoor ik dat graag. Ik ben uiteraard zeer 
bereid om deze te beantwoorden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


